
 

 

Aan: College van B&W 

Van: VVD Almelo 

Betreft: nieuwbouw Rechtbank Almelo 

 

 

Geachte college van B&W,  
 
Almelo; van textielstad naar diensten, logistiek, food, maak en hightech stad! 

 

Onze mooie stad heeft zich de afgelopen jaren getransformeerd naar een stad waar o.a. Rechtbank, 
Streekziekenhuis en geweldige (internationaal opererende) bedrijven actief zijn. Een grote 
verscheidenheid aan bedrijven laat zich zien waar de VVD trots op is. 

De VVD hecht ook veel waarde aan het historisch perspectief van onze stad. Waar liggen onze roots 
en waar komt de welvaart van vandaag de dag vandaan? Reeds in vele debatten en eerdere 
bijdragen tijdens de Voorjaarsnota en Begroting heeft de VVD fractie hier aandacht voor gevraagd.  

De herinnering aan het textiel verleden van onze stad krijgt op enkele plekken nog goed vorm; de 
transformatie van het Twenthe Centrum en het Indië Terrein zijn mooie voorbeelden. Echter, de 
historie gelegen op de grond waar thans ons mooi stadhuis staat is grotendeels verloren gegaan. En 
nu dreigt ook de historie van het gebouw waar de hoofddirectie van Ten Cate heeft gezeteld verloren 
te gaan als gevolg van de nieuwbouwplannen van de Rechtbank Almelo.  

 

Om uw aandacht en inzet te vragen ten behoeve van het respecteren van het historisch perspectief 
en daarmee de herinnering aan het Almelose textielverleden heeft de VVD de volgende vragen: 

1. Bent u het met de VVD fractie eens dat Ten Cate van grote betekenis is geweest voor de 
ontwikkeling en de identiteit van de stad Almelo en dat toekomstige generaties 
herinneringen aan voormalige textielfabrieken moeten kunnen blijven herinneren? 

2. Bent u het met de VVD fractie eens dat er in het land - en ook in Almelo als voorbeeld de 
‘Balkan gevel’ - tal van succesvolle voorbeelden zijn waar het combineren van nieuwbouw 
met inpassing van authentieke gevels de herinnering aan het verleden en daarmee de 
identiteit van een stad waarborgt? Zie voorbeelden volgende pagina. 

3. Bent u bereid het gesprek aan te gaan met de Rijksvastgoed dienst om de authentieke gevel 
van het voormalige Ten Cate gebouw (Egbert Gorterstraat) te behouden en te verwerken in 
de nieuwbouw van de Rechtbank Almelo? 

a. Zo ja, ziet u kans om dit mee te nemen in de te verlenen vergunning?  
4. Bent u bereid om initiatieven te ontwikkelen om de herinnering aan de voormalige 

fabriekslocatie Van Heek – Scholco (huidige locatie stadhuis) visueel zichtbaar te maken?  
a. Eerdere initiatiefnemers hebben plannen gehad om concrete uitingen te realiseren 

zoals bijvoorbeeld langs de boulevard enkele glasplaten met daarin zicht op de 
voormalige fabriekslocatie Van Heek-Scholco en bijvoorbeeld bij de naamgeving van 
de waterboulevard terug te verwijzen naar deze fabriekslocatie.  

 

Graag ziet de VVD Almelo uw beantwoording op zo kort mogelijke termijn tegemoet. 
 
Met vriendelijke groet, 

 

Quirine Munnich 

Raadslid VVD Almelo 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


